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Slovo starosty
Vážení spoluobčané,
ani letní vydání našeho zpravodaje nemohu začít jinak, než informací o stavbě vodovodu 
Marek. Vzhledem ke komplikacím, které se v průběhu realizace vyskytly, se bohužel nepo-
dařilo dokončit celé dílo v původně plánovaném termínu – ačkoliv jsme byli jako objedna-
tel ještě donedávna ujišťováni zhotovitelem o opaku. Hlavními důvody zdržení byly změny 
projektové dokumentace v průběhu stavby – například snížení hloubky založení nového 
vodojemu na Marku kvůli mimořádně tvrdému podloží, komplikace při založení stavby 
čerpací stanice v Bořitově z důvodu existence stávajících inženýrských sítí, což vyvolalo 
nutnost změny výškového osazení čerpací stanice (přizvednutí o 1,5 metru oproti pů- 
vodnímu projektu), dále úpravy ve vodárenských technologiích a také výstavba vyhlídek 
na vodojemech v Drnovicích a v Lysicích. Nový termín dokončení stavby je stanoven na  
31. červenec 2025. Celý systém je však již technicky funkční, voda jím může proudit.  
Zbývá však dokončit některé práce na vodojemu v Bořitově, vyměnit čerpadla ve vrtu  
u hřbitova, dokončit vyhlídky, terénní úpravy a oplocení objektů.
 Začátkem června byla zahájena další důležitá investiční akce – výstavba P+R parkoviš-
tě za budovou bývalé vietnamské prodejny na náměstí Osvobození. Stavbu provádí společ-
nost RONYTRANS, s. r. o., z Kunštátu, která zvítězila ve výběrovém řízení. Cena díla činí 
9.645.488,17 Kč bez DPH. V rámci projektu nevzniknou jen nová parkovací místa, ale bude 
také stavebně upravena stávající budova, čímž vzniknou prostory vhodné pro prodejnu či 
kancelář a také bude nově zřízeno veřejné WC. Dokončení stavby je naplánováno na konec 
listopadu. 
 Povolení parkoviště bylo podmíněno stavební úpravou autobusových zastávek u masny 
v souladu s nyní platnými předpisy a normami. V čem tedy úpravy spočívají? Autobusový 
záliv bude přibližně o 10 metrů prodloužen směrem k restauraci Na městečku. Výškový 
rozdíl mezi přilehlou okolní zástavbou a nástupní hranou zastávky bude vyřešen gabiono-
vou zídkou délky cca 30 m a šířky 0,3 m, která bude částečně ozeleněna a částečně osazena 
dřevěnými deskami k sezení. Mezi zastávkami bude zídka v úseku 4 metrů přerušena a zde 
vznikne schod.
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 V souvislosti s těmito stavebními úpravami dojde k dočasnému omezení pěšího provo-
zu v okolí zastávek a samotné zastávky budou po dobu výstavby přemístěny na náměstí 
Osvobození. Prosíme občany o pochopení a trpělivost. Po dokončení stavby získáme důleži-
tý prvek dopravní infrastruktury s výrazným zlepšením komfortu pro cestující i motoristy. 

Staveniště nového parkovištěStaveniště nového parkoviště

Nové chodníky na OulehleNové chodníky na Oulehle
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 O letních prázdninách nás čeká ještě jedno dopravní omezení – tentokrát kvůli dlouho 
plánované opravě vodovodu v ulici Brněnské, a to v úseku mezi křižovatkami s ulicemi 
Žerůtská a Horky. Komunikace bude pro veškerou dopravu (mimo autobusovou) uzavřena. 
Objízdná trasa pro osobní automobily povede přes silnici I/43 a následně zpět do Lysic 
ulicí Boskovickou, pro nákladní dopravu bude vedena přes Kunštát. Opravu bude provádět 
společnost BS–IMEX spol. s r. o., z Brna a měla by být dokončena do konce prázdnin.
 V minulých vydáních Lysického zpravodaje jsem Vás, vážení spoluobčané, informoval  
o záměru městyse zřídit v budově pošty dětskou skupinu pro 20 dětí, a s tím souvisejícími 
nutnými stavebními úpravami části budovy. Žádost o dotaci byla podána už v říjnu minulého 
roku, ale do okamžiku uzávěrky tohoto zpravodaje Ministerstvo práce a sociálních věcí  
o poskytnutí dotace nerozhodlo, takže nezbývá, než čekat. Městys je na realizaci připraven 
– výběrové řízení na zhotovitele máme uzavřeno a ten je připraven práce okamžitě zahájit. 
Bez zajištěného financování se ale do takto nákladné stavby (v hodnotě cca 16 milionů Kč) 
pustit nemůžeme. Podle neoficiálních informací bychom dotaci obdržet měli. Situaci  
ztěžuje i skutečnost, že konečný termín pro zprovoznění dětské skupiny je stanoven na  
30. dubna 2026.

 Závěrem bych se rád zmínil o červnovém jednání zastupitelstva, kde byla mimo jiné 
projednávána možnost zřízení obecní policie v  Lysicích. Přiznám se, že jsem zpočátku 
nebyl velkým příznivcem této myšlenky. Postupem času ale u mě převážilo přesvědčení, že 
by to mohlo být pro městys přínosné – zejména kvůli dohledu nad parkováním, ochraně 
veřejného pořádku a posílení prevence přestupků. Chápu však, že ne všichni sdílí stejný 
pohled. Někteří kolegové v zastupitelstvu vyjádřili pochybnosti, a to jak o nákladech, tak  

Natřený bazén s novým chodníkem a novým oplocenímNatřený bazén s novým chodníkem a novým oplocením
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o praktickém fungování obecní policie. Tyto obavy považuji za legitimní a do určité míry 
i opodstatněné. Nechtěl jsem proto návrh prosazovat za každou cenu. Osobně věřím,  
že převažující přínosy by mohly Lysicím pomoci. Zatím ale necháme rozhodnutí uzrát –  
a vrátíme se k němu ve chvíli, kdy v něm budeme mít větší jistotu i podporu.
 Milí spoluobčané, děkuji Vám za trpělivost, kterou projevujete při realizaci různých 
obecních projektů, zejména staveb, a přeji Vám krásné léto, pohodovou dovolenou, za-
sloužený odpočinek a spoustu příjemných chvil s rodinou i přáteli. 

  Mgr. Pavel Dvořáček, starosta

Výpisy z jednání rady městyse

Rada č. 102 – 26. 3. 2025
• schválila výsledky zadávacího řízení podlimitní veřejné zakázky „P+R parkoviště Lysice“ 

na základě Protokolu hodnocení nabídek předloženého jmenovanou hodnotící komisí  
a rozhoduje o výběru dodavatele takto: vybraným dodavatelem je společnost RONY- 
TRANS, s. r. o., se sídlem Brno, jejíž nabídka byla na základě stanovených hodnotících 
kritérií vyhodnocena jako nejvýhodnější. Schválila uzavření smlouvy o dílo mezi měs-
tysem Lysice a vybraným dodavatelem RONYTRANS, s. r. o., Brno, na realizaci veřejné 
zakázky „P+R parkoviště Lysice“ za celkovou nabídkovou cenu 9.645.488,17 Kč bez  
DPH a pověřila starostu městyse podpisem smlouvy o dílo za předpokladu, že budou 
splněny všechny podmínky k uzavření smlouvy dle zákona o zadávání veřejných zakázek,

• schválila cenovou nabídku společnosti IDPS s. r. o., Brno, jako zhotovitele stavby  
„Vodovod Marek“ na realizaci Vyhlídky na vodojemu Marek dle předloženého materi-
álu a pověřila starostu objednáním prací, 

• kladně rozhodla v žádosti pana Lva, Lysice, o souhlas městyse jako majitele sousedního 
pozemku s výstavbou krytého parkovacího stání – přístřešku na jeho pozemku parc.  
č. st. 209/1 v k. ú. Lysice,

• odsouhlasila žádost pana Mirko Lva, Lysice, o souhlas městyse jako majitele sousedního 
pozemku o možnost zateplení jeho objektu na adrese Zámecká 584 ze sousedního po-
zemku parc. č. st. 208 ve vlastnictví městyse s tím, že zateplení bude fyzicky přesahovat 
na pozemek městyse. Rada se zateplením i s přístupem k zateplovanému objektu přes 
obecní pozemek souhlasila. Zeď bude zateplena v celém rozsahu i v přiléhající sklepní 
kóji. Přiléhající střechu obecního objektu žadatel upraví na své náklady. Žadatel bude 
povinen před započetím prací upozornit obyvatele domu č. p. 5,

• schválila cenovou nabídku společnosti Ilona Janíková s. r. o., Újezd u Boskovic, na au-
torský dozor stavby „P+R parkoviště Lysice“ dle předloženého materiálu a pověřila 
starostu objednáním prací,

• schválila nabídku Ing. Jaroslava Ševčíka na provedení nátěru bazénu na koupališti dle 
předloženého materiálu a pověřila starostu objednáním prací,

• vzala na vědomí výpověď paní Krajíčkové z nájemního bytu městyse,
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• projednala žádost pana Mgr. Zbyňka Tajovského, Lysice, o souhlas se snížením chod-
níku na ulici Žerůtská před domem čp. 330 v délce cca 8 m za účelem zřízení nájezdu 
k plánované garáži. Rada se snížením chodníku dle žádosti souhlasila, realizaci dopo-
ručila až od poloviny dubna z důvodu rekonstrukce krajských silnic.

Rada č. 103 – 2. 4. 2025
• schválila cenovou nabídku společnosti KAREL PORČ, s. r. o., Lysice, na pokládku  

asfaltu v souvislosti s rekonstrukcí krajských silnic v Lysicích dle předloženého materi-
álu a pověřila starostu objednáním prací,

• schválila nový ceník vstupného pro sezónu 2025 na koupališti,
• odsouhlasila žádost pana Gustava Jokla o umístění Alza boxu na straně štítu jeho tra-

fiky v Lysicích,
• odsouhlasila žádost pana Keprta, Lysice, o umístění pergoly o rozměrech 6 x 4 metry  

u bytového domu čp. 381 v Zákostelí ve vlastnictví městyse. 

Rada č. 104 – 9. 4. 2025
• schválila návrh zadávací dokumentace podlimitní veřejné zakázky na stavební práce 

„Dětská skupina Lysice“ zpracovaný společností Dotace pro Vás s. r. o., a souhlasila  
s vyhlášením výběrového řízení na realizaci stavby na základě této dokumentace,

• schválila smlouvu o dílo s Ing. Jiřím Bočkem na výkon technického dozoru investora 
na stavbě „P+R parkoviště Lysice“ dle předloženého materiálu a pověřila starostu pod-
pisem smlouvy,

• schválila zápis Přehledu plánovaných projektů školy do Strategického rámce MAP IV 
Boskovice dle předloženého návrhu,

• schválila podání projektové žádosti s názvem „Modernizace prostředí školní družiny ZŠ 
E. Beneše Lysice“ dle předloženého materiálu a souhlasila s předfinancováním celé akce.

Rada č. 105 – 16. 4. 2025
• projednala žádost o nájemní byt městyse od pana Hanáka, Lysice, a předala bytové 

komisi do evidence,
• schválila cenovou nabídku pana Davida Zachovala na rekonstrukci rozvodů elektřiny 

v promítací místnosti letního kina v souvislosti s instalací nového promítacího zařízení 
dle předloženého materiálu a pověřila starostu objednáním prací,

• odsouhlasila termín přijímacího řízení do Mateřské školy Lysice, přísp. org., stanoveným 
ředitelkou MŠ na 5. května 2025,

• schválila novou výši školného v Mateřské škole Lysice od 1. 9. 2025 a to ve výši 700 Kč 
měsíčně.

Rada č. 106 – 23. 4. 2025
• projednala přípravu jednání zastupitelstva městyse,
• vzala na vědomí žádost o nájemní byt městyse od paní Pšikalové, Brno, a předala ji 

bytové komisi do evidence, 
• schválila cenovou nabídku pana Ondřeje Běluši na statické zajištění šaten tělocvičny ZŠ 

dle předloženého návrhu a pověřila starostu objednáním prací.
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Rada č. 107 – 7. 5. 2025
• vzala na vědomí žádost o nájemní byt městyse od paní Ficové, Adamov, a předala byto-

vé komisi do evidence,
• schválila Dodatek k nájemní smlouvě s organizací Junák – český skaut, středisko Bos-

kovice, z. s., dle předloženého materiálu a pověřila starostu podpisem dodatku,
• odsouhlasila žádost paní Crhákové o pronájem části pozemku parc. č. 3228/1 o výměře 

253 m2 v k. ú. Lysice, 
• schválila návrh ředitelky MŠ Lysice na provoz mateřské školy o letních prázdninách. 

Provoz bude zachován v měsíci červenci od 1. do 31. července 2025 a školka bude uza-
vřena od pátku 1. srpna do pátku 29. srpna 2025. Školní rok bude zahájen v pondělí  
1. září 2025,

• schválila Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje, jejímž před-
mětem je poskytnutí účelové neinvestiční dotace na „Obnovu vybavení JSDH Lysice“ 
dle předloženého materiálu, a pověřila starostu podpisem smlouvy,

• schválila Dodatek č. 01 ke smlouvě o připojení k distribuční soustavě s provozovatelem 
distribuční soustavy společností EG.D, s. r. o., Brno, dle předloženého materiálu a po-
věřila starostu podpisem dodatku,

• schválila Dodatek č. 01 ke smlouvě o připojení k distribuční soustavě s provozovatelem 
distribuční soustavy společností EG.D, s. r. o., Brno, dle předloženého materiálu a po-
věřila starostu podpisem dodatku,

• schválila použití převěsných optických kabelů internetového signálu společnosti PODA 
a. s., Polička, v lokalitě Oulehla mezi bytovými domy čp. 497 a 496, 497 a 522, 520, 522 
a 526, 524, 554 a 525 dle předloženého materiálu. Převěsný kabel přes hlavní silnici mezi 
domy čp. 497 a 522 bude dočasný a nejpozději do 14 měsíců (tj. do 10. 7. 2026) bude 
uložen do země,

• přidělila byt v bytovém domě na nám. Osvobození č. p. 150 v Lysicích, velikost 0+1, paní 
Aleně Broklové s účinností od 15. května 2025,

• schválila veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu městyse v souladu se 
schváleným rozpočtem městyse s panem Pavlem Šmerdou, ZO Českého zahrádkářské-
ho svazu Lysice, Hospodářskou a vzdělávací besídkou z. s., Svazem tělesně postižených 
v ČR z. s., MO Lysice, Českým svazem chovatelů, z. s., ZO Lysice a Českým svazem 
včelařů, z. s., ZO Lysice, dle předloženého materiálu a pověřila starostu podpisem smluv,

• schválila Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu městyse Lysic na po-
skytování sociálních služeb v  souladu se schváleným rozpočtem městyse s  Diecézní 
charitou Brno, Oblastní charitou Blansko dle předloženého materiálu a pověřila starostu 
podpisem smlouvy.

Rada č. 108 – 14. 5. 2025
• schválila žádost společnosti DoZBos s. r. o., Boskovice, o souhlas městyse s  úplnou 

uzavírkou chodníku a veřejně přístupné účelové komunikace v Lysicích dle předlože-
ného materiálu,

• schválila Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí návratné finanční výpomoci právnické 
osobě z rozpočtu městyse Lysic, a to příspěvkové organizaci městyse Základní škole 
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Edvarda Beneše Lysice dle předloženého materiálu a pověřila starostu podpisem veřej-
noprávní smlouvy,

• schválila cenovou nabídku společnosti IKM Blansko, Horní Lhota, na rekonstrukci 
schodiště u tělocvičny dle předloženého návrhu a pověřila starostu objednáním prací,

• schválila cenovou nabídku společnosti IKM Blansko, Horní Lhota, na přeložení dlažby 
kolem bazénu na koupališti a zhotovení nové šachty pro čerpadlo dle předloženého 
návrhu a pověřila starostu objednáním prací,

• schválila návrh ředitelky ZŠ Edvarda Beneše Lysice na provoz základní školy o let- 
ních prázdninách. Vysvědčení bude vydáváno v pátek 27. 6. 2025. Pro přihlášené žáky 
1. stupně bude ve dnech 30. 6. až 11. 7. otevřena prázdninová družina. Školní rok bude 
zahájen v pondělí 1. září 2025.

Rada č. 109 – 28. 5. 2025
• vzala na vědomí žádost o nájemní byt městyse od paní Tomečkové, Lysice, a předala 

bytové komisi do evidence,
• schválila dar ve výši 12.000 Kč Městské správě sociálních služeb Boskovice, p. o., jako 

příspěvek Domovu pro seniory, Domovu se zvláštním režimem Boskovice, kde jsou 
ubytováni tři klienti z Lysic, a pověřila starostu podpisem darovací smlouvy,

• schválila dar ve výši 8.000 Kč Centru sociálních služeb města Letovice, příspěvkové 
organizaci, jako příspěvek Domovu pro seniory, kde jsou ubytováni dva klienti Lysic,  
a pověřila starostu podpisem darovací smlouvy,

• přidělila byt v bytovém domě na nám. Osvobození č. p. 150 v Lysicích, velikost 1+1, paní 
Haně Klonové s účinností po dokončení oprav. Nájemné stanovila ve výši 80,52 Kč/m2,

• odsouhlasila v  rámci realizace stavby „Opravy AHV vozovek na území JmK – I/19 
Kunštát“ objízdnou trasu přes Lysice v termínu 16. 6. 2025 – 23. 6. 2025 a s dopravním 
značením dle předloženého materiálu,

• odsouhlasila žádost manželů Bradnových s uzavřením silnice č. 3767 na úrovni pozem-
ku parc. č. 3149/8 v ulici Boskovická v jeden den ve druhé polovině června 2025 na dobu 
cca 3 hodin z důvodu příjezdu jeřábu na stavbu jejich RD,

• vzala na vědomí žádost o nájemní byt městyse od pana Kršky, Lysice, a předala bytové 
komisi do evidence,

• schválila pronájem části pozemku parc. č. 3228/1 – ostatní plocha, jiná plocha o výmě-
ře 253 m² v obci Lysice paní Kláře Crhákové, Lysice, za účelem zemědělského obhospo-
dařování pozemku dle předloženého návrhu smlouvy a pověřila starostu podpisem 
nájemní smlouvy. Smlouva byla uzavřena na dobu neurčitou za nájemné ve výši  
600 Kč/rok s každoroční valorizací,

• schválila výsledky zadávacího řízení podlimitní veřejné zakázky „Dětská skupina  
Lysice“ na základě Protokolu hodnocení nabídek předloženého jmenovanou hodnotící 
komisí a rozhoduje o výběru dodavatele takto: vybraným dodavatelem je firma Ivan 
Kopřiva se sídlem Lhota Rapotina, jejíž nabídka byla na základě stanovených hodno- 
tících kritérií vyhodnocena jako nejvýhodnější,

• schválila uzavření smlouvy o dílo mezi městysem Lysice a vybraným dodavatelem firmou 
Ivan Kopřiva se sídlem Lhota Rapotina, na realizaci veřejné zakázky „Dětská skupina 
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Lysice“ za celkovou nabídkovou cenu 15.292.837,67 Kč bez DPH a pověřila starostu 
městyse podpisem smlouvy o dílo za předpokladu, že budou splněny všechny podmín-
ky k uzavření smlouvy dle zákona o zadávání veřejných zakázek,

• schválila cenovou nabídku společnosti Ing. Ilona Janíková s. r. o., Újezd u Boskovic, na 
projektovou a obstaravatelskou činnost na akci „Stavební úpravy zázemí fotbalového 
hřiště v Lysicích“ dle předloženého materiálu a pověřila starostu objednáním prací,

• schválila veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu městyse v souladu se 
schváleným rozpočtem pro Tělovýchovnou jednotu Sokol Lysice, z. s. (fotbal, 2x malá 
kopaná, tenisté), SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Lysice, Žijeme hrou z. s., Diva-
delní soubor KLYH Lysice z. s., Ing. Ladislava Horňanského, Oblastní spolek ČČK 
Blansko, Myslivecké sdružení Lysice – Štěchov z. s., Junák – český skaut, středisko Bo-
skovice, z. s., Lysické MC Jablíčko, z. s., dle předložených materiálů a pověřila starostu 
podpisem smluv.

Rada č. 110 – 4. 6. 2025
• schválila Smlouvu o provozování kontejnerů na sběr oděvů, obuvi a textilu se společ-

ností TextilEco a. s., Praha 1, dle předloženého materiálu a pověřila starostu podpisem 
smlouvy,

• projednala návrh Závěrečného účtu městyse za rok 2024 a zprávu auditora o výsledku 
přezkoumání hospodaření městyse Lysic za rok 2024. Souhlasila se zprávou o výsled- 
ku přezkoumání hospodaření městyse Lysic za rok 2024 a doporučila zastupitelstvu  
městyse Lysic přijmout následující usnesení v souladu s § 84 odst. 2, písm. b) zákona  
č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění:

 Návrh usnesení:
 Projednání závěrečného účtu se uzavírá s vyjádřením podle § 17, odst. 7, písm. a) záko-

na č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů: Zastupitelstvo 
městyse Lysic souhlasí s celoročním hospodařením, a to bez výhrad,

• schválila přechodnou úpravu provozu, vedení objízdné trasy a zvláštní užívání komu-
nikace na silnici II/376 na ul. Brněnská z důvodu výstavby vodovodu na uvedené ulici 
v  termínu 1. 7. – 31. 8. 2025 dle materiálu předloženého společností DoZBos s. r. o., 
Boskovice,

• schválila žádost o pronájem části obecního pozemku parc. č. 452/41 v  k. ú. Lysice  
o výměře cca 30 m2 od pana Holby, Lysice,

• schválila Smlouvu o spolupráci s  Národním památkovým ústavem Praha 1, jejímž 
předmětem je konání občanských sňatků v areálu státního zámku Lysice v roce 2025, 
dle předloženého návrhu a pověřila starostu podpisem smlouvy,

• schválila přiznání mimořádné odměny ředitelce Základní školy Edvarda Beneše Lysice 
Mgr. Pavle Nesnídalové dle předloženého materiálu.

Rada č. 111 – 11. 6. 2025
• projednala přípravu jednání zastupitelstva městyse,
• schválila dotaci spolku Monadria, z. s., Brno, ve výši 30.000 Kč na Mezinárodní festival 

praporových umění Lysice 2025 konaný v září na lysickém zámku. Rada současně schvá-
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lila veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí uvedené dotace dle předloženého materiálu  
a pověřila starostu podpisem smlouvy,

• schválila pronájem levé části budovy č. p. 419 v termínu od pátku 13. 6. do pondělí 16. 6. 
2025 panu Mikulčickému, Lysice, nájem stanoví ve výši 500 Kč a pověřila starostu pod-
pisem nájemní smlouvy,

• schválila podání žádosti a realizaci projektu Základní školy Edvarda Beneše Lysice do 
OP JAK II.

Rada č. 112 – 18. 6. 2025
• projednala žádost o nájemní byt městyse od paní Potůčkové a předala bytové komisi do 

evidence,
• schválila uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene se společnos-

tí EG.D, s. r. o., Brno, pro stavbu s názvem „Lysice, V Zahradách, s. ú. NN chaty E9-E11“ 
dle předloženého návrhu smlouvy. Předmětem smlouvy je právo zřídit a provozovat na 
pozemku p. č. 7001 v k. ú. Lysice ve vlastnictví městyse Lysic energetické zařízení dis-
tribuční soustavy (kabelové vedení NN) včetně práva opravovat a udržovat distribuční 
soustavu a provádět na ní úpravy za účelem její obnovy, výměny, modernizace nebo 
zlepšení její výkonnosti včetně jejího odstranění. Služebnost byla zřízena za jednorázo-
vou náhradu ve výši 2.000 Kč bez DPH. Rada pověřila starostu podpisem smlouvy,

• odsouhlasila stavbu s názvem „Lysice, V Zahradách, s. ú. NN chaty E9-E11“ dle před-
loženého koordinačního situačního výkresu stavby z 04-2025 vypracovaného firmou 
ENERGY PROJECT, s. r. o., Prostějov, která má být realizována mimo jiné i na pozem-
ku ve vlastnictví městyse p. č. 7001 v obci Lysice. Předmětem stavby je rozšíření zemní 
distribuční sítě NN za účelem připojení nového odběrného místa a přepojení stáva- 
jících odběrných míst. V pozemku městyse bude uloženo kabelové vedení NN v délce 
cca 17 m,

• odsouhlasila žádost pana Ing. Davida Tejkala, Lysice, o povolení stánkového prodeje 
nápojů a hudební produkce v parku na nám. Osvobození o pouťovém víkendu od pátku 
27. 6. do neděle 29. 6. Rada stánkový prodej i hudební produkci povolila s tím, že obojí 
bude v pátek i v sobotu ukončeno ve 24:00 a v neděli bude prodej ukončen nejpozději  
ve 21:00. Rada stanovila nájem za využití veřejného prostranství ve výši 5.000 Kč plus 
el. energie,

• schválila cenovou nabídku společnosti RONYTRANS, s. r. o., na zpevnění příjezdové 
cesty na skládku v bývalém kamenolomu betonovými panely dle předloženého návrhu 
a pověřila starostu objednáním prací,

• schválila účetní závěrku Mateřské školy Lysice za rok 2024. Výsledek hospodaření za 
rok 2024 ve schvalovacím řízení je 0 Kč,

• schválila účetní závěrku Základní školy Edvarda Beneše Lysice za rok 2024. Výsledek 
hospodaření za rok 2024 ve schvalovacím řízení je ztráta 140.863,78 Kč. Rada nařídila 
příspěvkové organizaci Základní škole Lysice vzniklou ztrátu pokrýt finančními pro-
středky z Fondu reprodukce majetku, fondu investic,

• schválila přiznání mimořádné odměny ředitelce Mateřské školy Lysice Mgr. Monice 
Sklářové dle předloženého materiálu.
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Výpis z jednání zastupitelstva
městyse

Zastupitelstvo č. 17 – 28. 4. 2025
• zastupitelstvo schválilo zprávu starosty o činnosti rady a dění v městysi dle předlože-

ného materiálu.
• schválilo inventarizační zprávu o provedení inventarizace majetku, pohledávek a závaz-

ků městyse za rok 2024,
• schválilo vyřazení nefunkčního majetku dle návrhu ÚIK,
• vzalo na vědomí Zprávu o provozu sběrného dvora dle předloženého materiálu a podě-

kovalo pracovníkům sběrného dvora v čele s panem Fojtem za dlouhodobou obětavou 
a prospěšnou práci pro městys a jeho občany,

• schválilo Hospodaření městyse 1-3/2025 dle předloženého materiálu,
• schválilo Rozpočtové opatření č. 2/2025 dle předloženého materiálu,
• schválilo Zprávu o hospodaření v lesích městyse dle předloženého materiálu,
• schválilo Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí návratné finanční výpomoci právnické 

osobě z rozpočtu městyse s dobrovolným svazkem obcí Technické služby Malá Haná, 
se sídlem Sudice, dle předloženého materiálu a pověřilo starostu podpisem veřejnopráv-
ní smlouvy,

• schválilo Dohodu o úhradě podílu na akci „Systém odděleného sběru materiálově vyu-
žitelných odpadů IV. Etapa“ s dobrovolným svazkem obcí Technické služby Malá Haná, 
se sídlem Sudice, dle předloženého materiálu a pověřilo starostu podpisem dohody.

Zastupitelstvo č. 18 – 7. 5. 2025
• zastupitelstvo schválilo realizaci projektu „Zřízení nové dětské skupiny v  městysu  

Lysice“ s plánovanými celkovými výdaji projektu 26.370.446,42 Kč, vč. DPH a podání 
žádosti o podporu tohoto projektu z programu Národního plánu obnovy. Projekt bude 
financován z vlastních zdrojů městyse Lysice a z bankovního úvěru. 

• schválilo Rozpočtové opatření č. 3/2025 dle předloženého materiálu.

Zastupitelstvo č. 19 – 23. 6. 2025
• schválilo zprávu starosty o činnosti rady a dění v městysi dle předloženého materiálu, 
• vzalo na vědomí zprávu finančního výboru dle předloženého materiálu,
• schválilo Rozpočtové opatření č. 4/2025 dle předloženého materiálu, 
• souhlasilo s celoročním hospodařením městyse, a to bez výhrad,
• souhlasilo se Zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření městyse za rok 2024 bez 

výhrad,
• schválilo účetní závěrku městyse Lysice za rok 2024. Doporučilo přeúčtovat výsledek 

hospodaření za rok 2024 ve výši 13.836.902,98 Kč z účtu 431 – výsledek hospodaření ve 
schvalovacím řízení, na účet 432 – výsledek hospodaření předcházejících účetních období,

• vzalo na vědomí zprávu o připravenosti koupaliště na sezónu 2025 dle předloženého 
materiálu,
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• vzalo na vědomí zprávu o připravenosti letního kina na sezónu 2025 dle předloženého 
materiálu,

• vzalo na vědomí informace o průběhu stavby vodovodu Marek přednesené starostou,
• vzalo na vědomí Závěrečný účet DSO Svazek obcí Vodovod Marek za rok 2024 dle 

předloženého materiálu,
• schválilo novelu č. 2 Stanov Dobrovolného svazku obcí Technické služby Malá Haná dle 

předloženého materiálu,
• schválilo Smlouvu o výpůjčce s Dobrovolným svazkem obcí Technické služby Malá 

Haná dle předloženého materiálu a pověřilo starostu podpisem smlouvy,
• vzalo na vědomí Závěrečný účet DSO Svazek obcí Technické služby Malá Haná za rok 

2024 dle předloženého materiálu,
• schválilo poskytnutí mimořádné odměny ve výši jedné měsíční odměny za výkon  

funkce starostovi městyse za zajištění dotace na projekt nového kulturního domu.

Knihovna informuje
 V dubnu se podařilo zorganizovat pro děti z MŠ vystoupení známého ilustrátora Adol-
fa Dudka. Veselé pohádkové malování zaujalo nejen děti, ale i jejich doprovod. Akci plně 
finančně podpořila MAS Boskovicko PLUS v rámci podpory dětského čtenářství MAP IV.
 Stalo se již tradicí, že jsou na konec školního roku do knihovny zváni prvňáčci. Na 
prvním setkání v květnu se seznámili s jejím prostředím a vhodnou a zajímavou nabídkou 
knih, které už si sami mohou číst. Přečetli jsme si příběh z písmenkové školy a děti měly 
možnost se aktivně zapojit. 

Vystoupení ilustrátora Adolfa DudkaVystoupení ilustrátora Adolfa Dudka
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 Další setkání s prvňáčky bylo slavnostní a uskutečnilo se 3. června 2025. Za účasti krá-
le Knihomila I. proběhlo pasování na čtenáře. Děti ukázaly, že jsou opravdoví čtenáři  
a každé z nich přečetlo text z knihy. Potom složily čtenářský slib a na závěr proběhlo paso-
vání opravdovým mečem. Každé z dětí dostalo pasovací glejt, certifikát na roční vstup do 
knihovny zdarma a knihu v rámci projektu „Už jsem čtenář – Knížka pro prvňáčka“. 

Pasování 1.APasování 1.A

Pasování 1.BPasování 1.B
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 V letošním roce je do knihovny zatím celkem přihlášeno 168 čtenářů, kteří využívají 
nejen stávající knihovní fond, ale mají možnost půjčit si také e-knihy. Před prázdninovým 
uzavřením knihovny bychom Vás na tuto možnost rádi znovu upozornili. Je to způsob jak 
operativně řešit knižní nouzi na dovolené nebo v případě nenadálé nemoci. Stačí se do 
knihovny zapsat, zaplatit roční poplatek a můžete využívat bohatou nabídku aktuálních 
e-knih. Odkaz najdete na: https://knihovna.lysice.cz/
 Více informací rády poskytnou knihovnice ve výpůjční době.

PRÁZDNINOVÉ UZAVŘENÍ KNIHOVNY: 21. 7. 2025 – 15. 8. 2025

VÝPŮJČNÍ DOBA V KNIHOVNĚ MIMO UZAVŘENÍ:
PO  12.30–17.00 děti
ČT 10.00–12.00 12.30–17.30 dospělí

Helena Jalová a Jitka Severová, zastupující knihovnice

Zpráva o činnosti Divadelního 
spolku KLYH Lysice

 V letošním roce jsme vám představili představení od současného autora a také aktivní-
ho herce pana Miroslava Hanuše. Nese výstižný název „Proč muži neposlouchají a ženy 
neumí číst v mapách“. Autor napsal tento divadelní scénář na motivy celosvětového kniž-
ního bestselleru manželů Peaseových nesoucí stejný název. Jistě si mnozí z vás tuto knihu 
pamatují, možná ji máte stále doma ve svých knihovnách. Autoři zkoumají zásadní rozdíly 
mezi muži a ženami. Tvrdí, že tyto rozdíly jsou dány biologickými a evolučními faktory 
a že vedou k nedorozuměním a konfliktům. Všechny vědecké poznatky, které se snaží vy-
světlit důvod existence napětí a rozepří 
mezi příslušníky obou pohlaví, na jevišti 
získávají podobu hudební komedie. Jistě mi 
dáte za pravdu, že většina z nás se v popsa-
ných situacích najde. Díky společnému 
smíchu je tato inscenace možným řešením, 
jak se se všemi odlišnostmi v myšlení  
a chování žen i mužů vypořádat. Divadelní 
úprava pana Hanuše je velmi vtipná, záro-
veň může být i poučná. Představení mohu 
vřele doporučit všem. A těm, co žijí v páru, 
aby přišli na představení spolu.
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 V březnu a dubnu proběhla tradiční představení – premiéra, repríza i oblíbený večer 
dobré pohody. O letošní představení byl opravdu velký zájem. To nás motivovalo napláno-
vat další termín. Máme z vašeho zájmu obrovskou radost! Přestože byla 2. repríza svolána 
na poslední chvíli, byla téměř vyprodána. Vážíme si všech našich věrných i nových diváků 
a budeme se snažit vás nezklamat i v následujících sezónách.
 Na podzim rozhodně nebudeme zahálet. V září a říjnu se chystáme oprášit stávající 
představení. Nemůžeme o toto téma připravit i všechny naše přespolní věrné diváky.  
Chystáme se navštívit tradiční místa po okolí, tak jako v minulém roce. Prozatím nejsou 
stanoveny pevné termíny. Dáme vám předem vědět a o všem Vás budeme včas informovat. 
Aktuality budou také na našem FB profilu.
 Přejeme vám krásné a odpočinkové letní prázdniny.

  Eva Burianová, jednatelka Divadelního spolku KLYH Lysice

Základní škola Edvarda Beneše 
Lysice – V naší škole to žije!

 Poslední měsíc školního roku se tradičně nese v duchu uzavírání klasifikace, školních 
výletů, prezentací školních kroužků, dokončování projektů, zábavných třídních akcí, po-
chodového cvičení a příprav na nový školní rok.
 Závěrečné čtvrtletí školního roku přineslo několik skvělých výsledků ve sportovních 
soutěžích, např. postup do krajského kola Štafetového poháru, krajské finále v McDonald ś 
Cupu, okresní kolo ve vybíjené, Čokoládová tretra – postup dvou žáků do republikového fi-
nále. Vědomostní nebo dovednostní soutěže přinesly našim žákům také úspěchy. Za všechny 
bych mohla uvést Matematického klokana pro žáky 1. stupně, kde získala maximální počet 
bodů žákyně z 2. B, okresní kolo recitační soutěže – tři naši žáci postoupili do krajského kola, 
okresní kolo soutěže Mladý zahrádkář, ve které se naši žáci umístili v první desítce. 
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 V tomto čtvrtletí také finišují přípravy na přijímací zkoušky. I letos se našim žákům 
dařilo skvěle a většina z nich se dostala v prvním kole přijímacího řízení na školy své první 
volby. Čtyři žáci si svá místa hledají ve druhém kole přijímaček. Tři žáci uspěli u přijímaček 
na osmileté gymnázium a naši školu tedy po pátém ročníku opustí. 
 Do prvních tříd příštího školního roku jsme zapsali celkem 43 prvňáčků. Věřím, že se 
těší, až prvního září poprvé překročí práh školní budovy jako školáci. 
 V  průběhu měsíce května se nám z  projektu MAS Boskovicko PLUS (IROP_Rozvoj 
vzdělávání_Základní vzdělávání) podařilo vybudovat novou učebnu s názvem Moderní 
učebna pro výuku cizích jazyků. Jsme rádi, že si už v tomto školním roce mohli žáci vy-
zkoušet výuku s programem ROBOTEL v další učebně. Tento projekt byl spolufinancován 
Evropskou unií.
 Dále si můžete přečíst o pár školních aktivitách, které proběhly v posledním čtvrtletí 
školního roku. Zajímavé informace ze školního dění najdete na www.zslysice.cz.
 Závěrem bych chtěla poděkovat všem zaměstnancům školy za poctivou celoroční práci 
a popřát jim krásnou dovolenou. Našim žákům a jejich rodičům přeji, aby si v prázdninových 
měsících užili volna, příjemně společně stráveného času a odpočinku. 

Mgr. Pavla Nesnídalová, ředitelka školy

Exkurze do Vídně
 Ve středu 21. 5. 2025 navštívili žáci 9. ročníku s boskovickou cestovní kanceláří K&M 
Tour Vídeň. Program byl opravdu hodně nabitý.
 Nejprve zájezd zamířil do centra města, kde začala prohlídka nejdůležitějších vídeňských 
památek. Žáci mohli u dvou hlavních muzeí na náměstí Marie Terezie obdivovat sochu 
panovnice. Skvělá paní průvodkyně pak žáky provedla nádvořími Hofburgu k Augustini-
ánskému kostelu a klášteru. Od Kapucínské krypty se žáci dostali až ke kostelu sv. Štěpána. 
Poté zamířili přímo do chrámu, aby si mohli prohlédnout krásnou gotickou výzdobu. Po 
krátkém rozchodu na občerstvení pokračovala prohlídka centra ulicí Příkopy přes Hofburg 
zpět k autobusu.
 Další zastávkou byl zámek Schönbrunn. Přes rozlehlé nádvoří se žáci vydali do zámec-
kých zahrad. Někteří vystoupali až nahoru ke Gloriettě, kde byl nádherný výhled na areál 
zámku a část Vídně.
 Po zámku následovala další část exkurze a tím bylo válečné muzeum Arsenal – Heeres-
geschichtliches Museum. Bohužel je expozice v rekonstrukci a nedostali jsme se do všech 
prostor muzea. Žáky zaujala expozice historických uniforem, válečných zbraní a další vo-
jenské exponáty především z první světové války. Velký zájem vzbudil automobil, ve kterém 
seděl v Sarajevu následník rakouského trůnu František Ferdinand d´Este v době atentátu. 
Venku si žáci mohli prohlédnout výstavu tanků, děl nebo letadel.
 Největší nadšení však vzbudila návštěva vídeňského zábavního parku Prátr. Zde si žáci 
prohlédli, a hlavně vyzkoušeli několik z mnoha adrenalinových atrakcí.
 Počasí letos vyšlo doslova na jedničku a celý naplánovaný program se podařilo zreali-
zovat bez nejmenších zádrhelů.

Mgr. Kateřina Gábrová, Mgr. Lea Máslová
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Týden deváťáků 
 Tématem letošního týdne deváťáků bylo „Z budoucnosti do minulosti“. V týdnu plném 
kreativity, týmové spolupráce a nápaditého myšlení se naši deváťáci ocitli v roce 2350.  
Stali se majiteli cestovních kanceláří specializovaných na výlety do minulosti. Každá sku-
pina si vylosovala jinou oblast a jiné historické období. Úkoly byly rozděleny na dvě části, 
kdy první se týkala budoucnosti a druhá minulosti. 
 Úkoly, které se týkaly budoucnosti, zahrnovaly především vytvoření plakátu své cestov-
ní kanceláře a její představení v českém i anglickém jazyce. Žáci navrhli stejnokroje zaměst-
nanců, vyrobili maketu přemisťovacího zařízení a také zařízení zajišťujícího bezpečnost 
svých klientů. Dále sestavili denní jídelníček a jedno jídlo i připravili. Jako profesionální 
malíři vytvořili nádherné obrazy krajiny roku 2350. Při plnění těchto úkolů záleželo pře-
devším na kreativitě a fantazii žáků. 
 V úkolech, které se týkaly minulosti, se žáci museli držet daných faktů. Vytvářeli pre-
zentace dané země, vymýšleli itinerář třídenního zájezdu, vyráběli maketu vybrané histo-
rické památky, navrhli ceník zájezdu včetně výroby dobového platidla. Dále seznámili své 
klienty s oblečením dané doby a jídlem, které mohli ochutnat. Jeden typický pokrm také 
uvařili. Vytvořili mapu a časovou osu zájezdu a také animaci, která jejich zájezd představila. 
 Svoje snažení prezentovali žákům nižších ročníků, které navíc naučili i něco zajímavé-
ho z dané doby (hra, tanec, hudba), a mladší žáci se potom rozhodovali, zda s nimi na zájezd 
pojedou. Odpoledne proběhla ještě zkrácená prezentace pro rodiče. 

Kristýna OtrubováKristýna Otrubová
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 Projekt propojil nejen dějepis, český a anglický jazyk, výtvarnou a pracovní výchovu  
a informatiku, ale hlavně rozvíjel fantazii našich žáků. Za svoje snažení si zaslouží velikou 
pochvalu. 

Organizátoři akce
Mgr. Pavla Formánková, Ing. Šárka Heralová a Mgr. Lýdie Štěpánková 

 
Z celoroční činnosti žákovského parlamentu
 Školní parlament pracuje na naší škole už řadu let. Jeho fungování považujeme za velmi 
přínosné pro osobnostní rozvoj žáků. Jedná se o nejlepší cestu, jak posilovat hodnoty  
a principy demokracie. 
 Dne 30. září proběhly volby. Do čela parlamentu si členové vhodně vybrali žákyni os-
mého ročníku. Vedla schůze, které se konaly nejméně jedenkrát měsíčně, přicházela s ná-
pady na akce. Inspirativní pro další práci parlamentu byla i její účast s dalšími třemi členy 
26. listopadu 2024 na Krajském setkání parlamentů základních škol Jihomoravského kraje. 
Akce nesla název Rok v parlamentu.
 Některými akcemi zpříjemňují členové parlamentu spolužákům dny ve škole. I ve škol-
ním roce 2024/2025 zapojili naši školu do akcí Hrdé školy. Uskutečnily se následující akce: 
Kloboukový den, vánoční módní přehlídka, Den kuchařů a kuchařek, Den časové schrán-
ky, Ztřeštěný den módy. Nepodařilo se zrealizovat všechny akce Hrdé školy, protože někte-

Veronika Horňanská Veronika Horňanská 
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ré akce žáky nezaujaly, např. Týden umělé inteligence. Členové parlamentu zrealizovali  
i vlastní akce: Den naruby, Halloween a soutěž Lysičáci mají talent.
 Žáci se při práci v parlamentu učí přijímat odpovědnost za svou práci, rozdělovat si role 
ve skupině, udělovat a získávat zpětnou vazbu. V žácích se posiluje postoj, že proměňovat 
věci kolem sebe má smysl a že to může zvládnout každý z nás. Členové parlamentu opět 
řešili nepořádek kolem kontejnerů na tříděný odpad, vypracovali rozvrh služeb a zajistili 
tak dozory při vynášení odpadků.
 V letošním školním roce skončila dlouhodobá charitativní akce (adopce afrického 
chlapce), a proto členové parlamentu řešili, kde a komu by mohli pomoci. Ze tříd přišly dva 
náměty: adopce nějakého zvířete v ZOO nebo podpora nedalekého psího útulku. Parlament 
odhlasoval druhou možnost.
 Činnost parlamentu vyhodnotili členové na konci školního roku. Předsedkyně a mís-
topředsedkyně dokázaly samostatně zvládat chod parlamentu a nadchnout pro akce ostat-
ní žáky. Za práci bylo 20 členů parlamentu odměněno výletem.

Mgr. Lea Máslová a Mgr. Hana Niedobová
Dentální hygiena
 Během května se na naší škole uskutečnily přednášky o dentální hygieně pro žáky  
1. stupně. Přednášky vedla studentka dentální hygieny K. Janečková, která dětem poutavou 
a srozumitelnou formou vysvětlila, proč je důležité pečovat o své zuby. Měla připravenou 
prezentaci plnou obrázků, která byla pro žáky velkou motivací.

Nácvik dentální hygienyNácvik dentální hygieny

 Žáci se dozvěděli, jak správně čistit 
zuby, jaké pomůcky používat a co jejich 
zubům prospívá i škodí. Nechyběly ani 
praktické ukázky správné techniky čištění 
chrupu. Každý žák si sám vyzkoušel, jak 
správně zuby čistit pomocí kartáčku i zub-
ní nitě. Děti měly možnost klást dotazy  
a aktivně se zapojit do diskuze.
 Žáci si odnesli informace, které jim 
pomohou udržet si zdravý a krásný úsměv.

Nikola Koláčková za kolektiv 1. stupně 

Úspěchy mladých myslivců v soutěžích
 Myslivecký kroužek při ZŠ E. Beneše Lysice se pravidelně zapojuje do lesnických i my-
sliveckých soutěží. Začátek jara je období, ve kterém většina soutěží začíná místními koly. 
Nejinak tomu bylo i letos v Lysicích.
 Pro všechny členy mysliveckých kroužků z celé České republiky se již 55 let organizuje 
soutěž Zlatá srnčí trofej. I naši mladí myslivci se během února a března mezi sebou utkali 
v teoretických i praktických znalostech a vědomostech. V místním kole rozděleném do 
kategorií podle tříd soutěží všichni členové kroužku, ale jen ti nejlepší se probojují do okres-
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ního kola. Zároveň je tato soutěž ověřením toho, kolik se v kroužku během roku naučili,  
a to v teoretických otázkách i v poznávání lebek, kůží, parohů, bylin, stromů a třeba i lovec-
kých pomůcek.
 V okresním kole už lysičtí soutěžící přivítali konkurenci z kroužků v Drnovicích a Olo-
mučanech a nováčky z Rozseče. V sobotu 24. května zahájili soutěž testovými otázkami  
a poznáváním živých psů loveckých plemen. Neděle 25. května patřila tradiční poznávací 
stezce oborou. Na soutěžící bylo připraveno určování bylin, lebek, kůží, peří, parohů i po-
bytových stop. Chvíli mezi soutěžením a vyhlášením výsledků si myslivečci zpestřili zhléd-
nutím ukázky sov a odborným výkladem lesního pedagoga Ing. Lanči. Slavnostní vyhláše-
ní vítězů na nádvoří lysického zámku bylo třešničkou na dortu celé víkendové soutěže. 
Ještě jednou gratulujeme všem úspěšným soutěžícím.

 Kategorie 1. třída:
 1. Filip Surý (kroužek Drnovice), 2. Jakub Němeček (Lysice), 3. Monika Meidlová (Lysice)
 Kategorie 2. třída:
 1. Jakub Surý (Drnovice), 2. Ondřej Musil (Lysice), 3. Ondrej Holubko (Drnovice)
 Kategorie A (3.–5. třída)
 1. Eliška Borková (Lysice), 2. Jan Konstanz (Lysice), 3. Isabella Galli (Drnovice)
 Kategorie B (6.–9. třída)
 1. Daniela Urbanová, 2. Josef Kšica, 3. Dominik Dostál (všichni Lysice)

 Kromě soutěže ZST se členové kroužku účastní i lesnické soutěže YPEF. 18. února se 
družstvo reprezentující lysickou školu, ve složení Daniela Urbanová, Dominik Dostál  
a Tomáš Čepelka, zúčastnilo místního kola této soutěže v Rájci-Jestřebí. Na týmy čekal test 

Vyhlášování výsledků Zlaté srnčí trofejeVyhlášování výsledků Zlaté srnčí trofeje
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s otázkami a praktická stanoviště s poznáváním stromů, semen, šišek a lesnickými potře-
bami. Soutěž je to všestranná, školní znalosti si soutěžící ověřili u výpočtu plochy zalesňo-
vání a počtu sazenic, šikovnost u rozborky motorové pily. Ani pojedenácté nenašli naši žáci 
přemožitele a hladce postoupili do dalšího kola.
 Regionální kolo YPEF se letos uskutečnilo 15. května na skautské základně v České  
u Brna. V krásném prostředí lesů se setkaly vítězné týmy z celého Jihomoravského kraje  
a kraje Vysočina. Soutěž probíhala podle stejného scénáře, tedy teoretický test a praktická 
poznávání. V trochu změněném složení týmu (Dominik Dostál, Tomáš Čepelka a Adam 
Ryzí) jsme si užili soutěžní den a přivezli krásné 6. místo. Děkujeme za krásnou reprezen-
taci naší školy a mysliveckého kroužku.

Naděžda Matalová, 
vedoucí mysliveckého kroužku

You Dream We Run 2025
 O víkendu 7.–8. června se žáci a učitelé naší školy zúčastnili charitativní akce You Dre-
am We Run, která se konala v Ráječku. Jednalo se o 24hodinový štafetový běh, jehož cílem 
bylo pomoci těm, kteří v životě neměli tolik štěstí. Úkolem pak je společnými silami udržet 
štafetový kolík na okruhu celých 24 hodin.

    Během celého dne a noci jsme se 
střídali na dráze, sbírali společné 
kilometry, fandili si a podporovali 
jeden druhého. Ani proměnlivé 
počasí nás neodradilo – dobrou 
náladu a týmového ducha jsme si 
udrželi až do konce.
    Akce měla silné poselství. Každý 
uběhnutý okruh symbolizoval 
podporu a solidaritu s lidmi, kteří 
čelí náročným životním situacím. 
A výsledek? Společně jsme zvládli 
úžasných 627 kol, což odpovídá 251 
kilometrům!
    Z Ráječka jsme si neodvezli jen 
bolavé nohy, ale především pocit, 
že jsme byli součástí něčeho, co má 
hluboký smysl.
    Děkujeme všem žákům, učite-
lům, organizátorům i podporova-
telům, kteří se na akci podíleli. 

Za organizační tým 
Kateřina Kotlanová
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Školní žákovský časopis Plátek
 I v letošním školním roce pracovali členové redakce, složené z žáků 4.–9. ročníku, na 
svém časopise. O kroužek projevila zájem i žákyně 3. ročníku, které zkušenější redaktoři 
ochotně pomáhali. 
 Schůzky redakční rady probíhaly v úterý po 6. vyučovací hodině. Podařilo se najít dobu, 
kdy se mohli redakčních rad účastnit všichni členové kroužku a redaktoři mohli využívat 
k pravidelným schůzkám učebnu Robotel. Zde psali své texty, formátovali je, upravovali 
fotky, kreslili obrázky, seznamovali se s možností využití AI. Byli vedeni k správnému 
používání českého jazyka, sázení textů, seznamovali se s publicistickými žánry a tvořili je. 
Své příspěvky do Plátku poskytovali i ostatní žáci naší školy. Články byly s žáky prodisku-
továny a navrženy nějaké úpravy. 
 Nezapomnělo se ani na tvorbu reklamy před distribucí Plátku. Při redakční činnosti 
mohli žáci uplatnit i své organizační schopnosti, byla rozvíjena nejen jejich tvořivost  
a kreativita, ale také takové vlastnosti jako je samostatnost, cílevědomost a zodpovědnost. 
Děti se tu pravidelně setkávaly s prožitkem vlastní seberealizace. O grafickou úpravu se 
starala žákyně devátého ročníku a čtyři deváťačky byly korektorkami. 
 Podařilo se vydat čtyři čísla, ve kterých redaktoři informovali zejména o školních akcích.

Mgr. Lea Máslová, vedoucí redakční rady

Školní divadelní představení Líný Kuba, holé neštěstí
 Dramatický kroužek 6.–7. ročníku se od listopadu věnoval nácviku divadelního před-
stavení Líný Kuba, holé neštěstí podle scénáře Petra Tomšů.
 Již vytvořené postavy musely být doplněny o další dvě, aby všech devět členek kroužku 
mohlo účinkovat v  podobně náročných úlohách. Tak se kromě loupežníků Křivouše  
a Suchopýra objevil i Bambula a Poberta. Místo Pohádkového dědečka vystupovala Pohád-
ková babička a hlavní postavu líného Kuby hrálo děvče přestrojené za chlapce. Stejně tak 
postavu vodníka Štěrbáka a trpaslíka Klinopáda hrála děvčata. To však pohádce rozhodně 
neubralo na kouzlu.
 Stejně jako v  předchozích letech jsme se potýkali s  častou absencí dětí, neboť se do 
kroužku zapojují ti, kteří mají spoustu dalších aktivit z oblasti sportu i kultury. Naštěstí 
v posledním týdnu před premiérou, kdy se každý den několik hodin zkouší, už byla absen-
ce výjimečná, takže jsme docvičili všechna slabší místa a doplnili úvodní a závěrečnou 
písničku, případně zvuky. Dotvořili jsme scénu, rekvizity i kostýmy účinkujících. 
 Ve středu 28. května 2025 proběhla slavnostní premiéra divadelního představení pro 
rodiče. Hrálo se v hudebně, která se již poněkolikáté proměnila v divadelní sál s jevištěm  
a hledištěm. Nově se objevily závěsy na všech oknech, což vytvořilo dojem opravdového 
hlediště. Přestože účinkujících bylo jen devět, rodičů, sourozenců a dalších příbuzných bylo 
tolik, že zaplnili více než polovinu míst. Hrát pro rodiče je vždycky radost, jsou pozorní, 
takže reagují i na vtipné repliky, zasmějí se, zatleskají a slova chvály na konci uslyší všichni. 
 Následující den sehráli dramaťáci představení ještě třikrát pro žáky 1.–9. třídy. S ohledem 
na kapacitní možnosti hudebny jsme museli rozdělit diváky do tří skupin, i tak byla třída 
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naplněna k prasknutí. Před účinkujícími stál náročný úkol – vydržet hrát 40 minut třikrát 
krátce po sobě. Nicméně se to povedlo a každé vystoupení přineslo něco nového, někdy 
diváci výborně spolupracovali, jinde pochopili vtipnou narážku a zasmáli se. Závěrečný 
potlesk, pochvala od spolužáků nebo učitelů byla pro účinkující důležitou odměnou.
 Velký dík za pomoc při nácviku divadla, zejména ve dnech před premiérou, patří paní 
ředitelce Pavle Nesnídalové. Již mnoho let přispívá hudebním doprovodem i svými nápady 
k  zdařilému výsledku. Vtipné texty i chytlavé melodie zní často v  hlavách účinkujícím  
i divákům. Děkuji také všem rodičům členů dramatického kroužku za podporu naší čin-
nosti, ať už se jednalo o pomoc s kostýmy, finanční příspěvek či ochotu skloubit rodinné 
plány s nácvikem představení. Bez pochopení a spolupráce s rodiči, vedením školy i ostat-
ními učiteli bychom divadlo nezrealizovali.
 Videonahrávka, která byla pořízena během představení pro rodiče, bude zájemcům z řad 
hrajících dětí nebo jejich rodičů k dispozici, stejně jako fotografie, jež jsou umístěny na 
webových stránkách školy.

  Mgr. Simona Kyánková, vedoucí kroužku

Zprávy z Mateřské školy Lysice
 Školní rok 2024/2025 se chýlí ke konci, a tak již tradičně v naší mateřské škole 
rekapitulujeme poslední čtvrtletí před prázdninami.
 Nejdůležitější událostí, která je významná především pro rodiče dětí, jež zatím naši 
mateřskou školu nenavštěvují, je zápis dětí na následující školní rok. Letos jsme mohli při-
jmout 26 nových dětí, zájemců o přijetí bylo 40.
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Zahrada MŠZahrada MŠ

 Na zahradu jsme pořídili teepee, ve 
kterém si děti mohou hrát, učit se, ma-
lovat, zpívat. Společně s rodiči jsme vy-
robili venkovní kuchyňku z palet, vyba-
vili ji dřezem a malou pumpou na vodu, 
takže venkovní „vaření“ dostalo reálnou 
podobu. Společně s dřevěnou kaskádou 
na vodu umožňuje dětem zkoumat 
vlastnosti vody, kombinovat ji s pískem, 
blátem, dřevem, kamínky a dalším ma-
teriálem. Náš „vozový park“ jsme obo-
hatili o 3 velmi kvalitní tandemové tří-
kolky, které děti milují, protože se na 
nich mohou vozit navzájem. Na zahradě 
přibyly okrasné i jedlé keře, hmatový 
chodník, záhon s lučními květy, spor-
tovní potřeby, vybavení do venkovní 
dílny. Abychom splnili letošní plán, chy-
bí pořídit už jen mlhoviště, které zlepší 
klima na zahradě v horkém počasí.

Školka v pohybu
 V listopadu jsme získali certifikát projektu „Školka v pohybu“, jehož podmínky jsme se 
s dětmi snažili celý rok maximálně naplňovat. Pohybovým aktivitám se věnujeme každo-
denně, dbáme na to, aby činnosti ve třídách nebyly sedavé, ale aktivní, každodenně trávíme 
s dětmi nejméně 2 hodiny venku téměř za každého počasí, chodíme na dlouhé vycházky do 
okolí, běháme v terénu, pravidelně s předškoláky sportujeme v tělocvičně základní školy, 
uspořádali jsme kurz předplavecké výchovy v Boskovicích.

 Mateřská škola si před přijímacím řízením stanovila kritéria, podle kterých byly zvý-
hodněny děti s trvalým bydlištěm v městysi Lysice a tyto děti byly seřazeny podle věku od 
nejstaršího po nejmladší. Další v pořadí následovaly děti s trvalým bydlištěm mimo naši 
obec a opět byly seřazeny od nejstaršího po nejmladší. Přijato bylo 26 dětí s trvalým bydli-
štěm v Lysicích, podařilo se nám umístit všechny děti z Lysic, které dosáhnou 3 let nejpoz-
ději v listopadu 2025. Mladší děti z Lysic jsme z důvodu naplněné kapacity museli odmítnout. 
Nebylo přijato žádné dítě s trvalým bydlištěm v jiné obci.
 Pro děti, které již do naší mateřské školy docházejí, jsme během jarních měsíců připra-
vili bohatý program. Snažili jsme se trávit co nejvíce času venku, děti se zde mohou věnovat 
hrám, mají dostatek pohybu, poznávají přírodu, místo, kde žijí, rozšiřují si všeobecný přehled.
 Mnoho času a energie jsme na jaře věnovali zvelebování školní zahrady. V současné době 
poskytuje dětem mnoho možností ke hrám, sportovním i vzdělávacím činnostem a děti zde 
velmi rády tráví každou volnou chvíli jak dopoledne, tak odpoledne.
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Pohybové dopoledne s trenéry Žijeme Hrou
 V květnu jsme navázali spolupráci s fotbalovým klubem Žijeme Hrou a jejich trenéry 
Vladanem Horákem, Martinem Pavlem a Erikem Miholou, kteří pro děti připravili dopo-
lední program na školkové zahradě. Trenéři dětem ukázali velice atraktivní a zábavné ak-
tivity s netradičními pomůckami, které si děti společně s paními učitelkami moc užily. Pro 
paní učitelky bylo dopoledne velmi obohacující a inspirativní. Děkujeme trenérům za 
příjemně strávený čas.
        Bc. Michaela Blahová, učitelka MŠ Lysice

Brigáda na zahradě MŠ ke Dni Země „Zahrada plná nápadů“

Brigáda na zahraděBrigáda na zahradě

   Ve středu 23. 4. 2025  
v odpoledních hodinách 
se u příležitosti Dne Země 
uskutečnila na zahradě 
Mateřské školy brigáda, 
která se těšila vysoké 
účasti rodičů i dětí.
    Šikovní tatínci se posta-
rali o  vybudování hrací 
kuchyňky z palet, smyslo-
vého chodníku s  pří- 
rodninami a o upevnění 
indiánského stanu teepee. 
Maminky s dětmi pracně 
okopávaly záhony. 
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 Zasadily také pás květinové louky a voňavých bylin. Na zahradě nám přibyly nové keře, 
které do budoucna poskytnou stín i zázemí pro dětské úkryty. V dalších letech bychom 
chtěli na zahradu umístit také funkční mlhoviště.
 O lákavý doprovodný program na téma ekologie a Den Země se v den brigády postara-
ly kreativní maminky ze školky. Příjemná akce byla ukončena společným opékáním párků. 
Děkujeme všem ochotným rodičům, kteří nám s realizací nápadů pomohli. Nově vybudo-
vaná zahrada může nyní ještě efektivněji sloužit ke smysluplným hrám i  rozmanitým 
vzdělávacím činnostem.
        Denisa Šikulová, učitelka MŠ Lysice
 
Výlet do Domu přírody v Moravském krasu
 Starší děti navštívily v dubnu Dům přírody v Moravském krasu, kde pro ně byl připra-
ven výukový program pod názvem Putování za kapkou vody. Děti se dozvěděly zajímavé 
informace o koloběhu vody v přírodě, pozorovaly ho na důmyslném modelu, vyzkoušely si 
nejrůznější hravé aktivity a pokusy s vodou, řešily zajímavé úkoly. V Domě přírody se dětem 
velmi líbilo.

Den rodiny ve třídách
 V květnu jsme v naší MŠ žili oslavou Dne matek a Dne rodiny. V každé třídě děti po-
zvaly své rodiče na besídku, připravily si pro ně krásný program a vlastnoručně vyrobily 
dárečky. Mateřskou školou se nesla sváteční atmosféra, zněly písničky a básničky o mamin-
kách, tanečky a divadelní představení, které děti připravovaly s velkým úsilím. Rodiče byli 
dojatí a pyšní a odměnili své děti velkým potleskem.

Den matekDen matek
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 Paní učitelky a děti ve třídě Sluníček nezapomněly ani na lysické seniorky. Jedno dopo-
ledne je také pozvaly do mateřské školy a předvedly jim svůj slavnostní program. Potěšily 
je dojemnými písničkami a básničkami, věnovaly jim drobné dárečky a vykouzlily na jejich 
tvářích mnoho úsměvů.

Návštěva seniorekNávštěva seniorek

Den dětí v mateřské škole 
– Cesta za pokladem
 U příležitosti jejich svátku jsme pro 
děti připravili pohádkovou cestu za 
pokladem. Děti zdolaly 3 km dlouhou 
cestu lysickou oborou, po trase plnily 
různé úkoly s pohádkovou tematikou  
a na konci našly sladký poklad, na kte-
rém si na místě pochutnaly.

Návštěva velikonoční výstavy 
na lysickém zámku
 V dubnu měly děti příležitost na-
vštívit velikonočně vyzdobený lysický 
zámek. Srdečně děkujeme paní kaste-
lánce Martině Rudolfové za vynikající 
spolupráci, díky níž mohou naše děti 
objevovat krásu zámku a zahrady zdar-
ma několikrát ročně.

Cesta za poklademCesta za pokladem
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Zahradní slavnost
 V pátek 13. června 2025 se uskutečnila dětmi i rodiči dlouho očekávaná a oblíbená 
Zahradní slavnost, kterou pořádáme u příležitosti ukončení školního roku. V odpoledních 
hodinách se na zámecké zahradě sešly paní učitelky, hosté, děti i jejich rodiny, aby společně 
oslavili slavnostní pasování předškoláků na školáky.
 Ceremoniál proběhl za přítomnosti pana starosty Pavla Dvořáčka, člena rady městyse 
pana Břetislava Šulce a členek SPOZ paní Evy Hoškové a paní Olgy Tejkalové. Každý bu-
doucí školák byl pasován a odměněn šerpou a krásnými dárky na památku.
 Po oficiální části se všichni přesunuli na školní zahradu, kde byl připraven pestrý pro-
gram. Předškoláci předvedli veselé taneční vystoupení s polštářky, zazpívali rozlučkovou 
píseň a na závěr programu symbolicky vypustili balonky.
 Na zahradě bylo připraveno mnoho soutěží a her, ve kterých si děti procvičily postřeh, 
paměť i týmovou spolupráci. Na památku si děti vyrobily a odnesly magnetickou placku 
s obrázkem třídy. Nechyběla ani diskotéka s paními učitelkami, kde se hrály písničky na 
přání a všichni si pořádně zatančili.
 Po celé odpoledne bylo k dispozici bohaté a chutné občerstvení, které připravili rodiče 
předškoláků. Děti i dospělí si tak mohli pochutnat na sladkém i slaném a každý si našel 
něco, na co měl chuť.
 Jakmile skončil oficiální program, na zahradě zůstali pouze budoucí školáci a jejich 
rodinní příslušníci. Následovalo opékání párků a posezení u ohně, kde si všichni užívali 
společné chvíle. Vpodvečer nastal čas loučení a děti byly připraveny užít si večerní program 
bez rodičů. Ve třídách si připravily karimatky, spacáky a nachystaly si plyšáky, aby se v noci 
nebály. Pak přišel čas na pohádku, ale ne jen tak ledajakou. Před školkou jsme nainstalova-

Návštěva zámkuNávštěva zámku
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Zahradní slavnostZahradní slavnost
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li na stojan plátno, promítali jsme si Pata a Mata a chroupali popcorn jako v letním kině. 
Poté jsme společně vyrazili s baterkami na noční dobrodružnou výpravu do Žlebu.
 Po návratu unavené, ale spokojené děti usínaly za zvuku relaxační hudby. Brzy ráno je 
probudilo sluníčko a společně jsme si pochutnali na snídani. Děti byly nadšené, plné dojmů 
a některým se ani nechtělo domů. Celý den i noc jsme si všichni velmi užili a odnášíme si 
spoustu krásných vzpomínek.
 Ze slavnostní části programu nám pořídila krásné fotografie paní fotografka Marcela 
Zdražilová, která nám je dala zdarma ke stažení. Moc jí za to děkujeme.
 Poděkování patří rovněž rodičům předškoláků, kteří připravili občerstvení pro všechny 
účastníky zahradní slavnosti. Děkujeme zástupcům městyse Lysic a členkám SPOZ za účast, 
podporu a krásné dárečky pro děti, které se rozloučily s mateřskou školou.
 Děkujeme paní kastelánce Martině Rudolfové za umožnění uspořádat slavnost v zámec-
ké zahradě a za zapůjčení slavobrány a zahradních stolů a laviček.
 
      Nikola Prchalová, učitelka MŠ Lysice

Projektový den „Jak pečovat o své zoubky“
 V červnu jsme využili nabídky Krajské hygienické stanice v Brně, která pro naše starší 
děti zprostředkovala program „Jak pečovat o své zoubky“. Navštívily nás dentální hygieni-
stky, vysvětlily dětem zábavnou formou důležitost správného čištění zubů, seznámily je  
s různými dentálními pomůckami a na maketě si děti správnou techniku vyzkoušely.  
Dozvěděly se, co zubům prospívá a co jim škodí a odnesly si cenné vědomosti o tom, jak 
pravidelně pečovat o chrup.

Výlet do Centra Eden
 Letošní školní výlet jsme naplánovali až na úplný závěr školního roku. 19. června 
pojedeme do zážitkového centra Eden u Bystřice nad Pernštejnem, kde se děti seznámí se 
způsobem života v minulosti, s tradičními řemesly, ve farmakoutku si prohlédnou domácí 
zvířata a dozví se zajímavosti o jejich užitku a chovu. Vstupné včetně vzdělávacího progra-
mu bude dětem uhrazeno z Operačního programu JAK.
 Během letních prázdnin bude mateřská škola v provozu celý měsíc červenec. V srpnu 
budeme mít zavřeno. Na děti se budeme těšit po prázdninách v pondělí 1. září.
 Na závěr bych ráda ještě jednou poděkovala zřizovateli, všem partnerům a rodičům za 
podporu a spolupráci během celého školního roku.
 Spolu se všemi zaměstnanci mateřské školy Vám přeji krásné léto, Vašim dětem hodně 
sluníčka a zážitků o prázdninách.

  Mgr. Monika Sklářová, ředitelka MŠ Lysice
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Fotbalový oddíl TJ Sokol 
Lysice

 Teplé a dlouhé dny, zaslouženě odpočívající hřiště a lysičtí fotbalisté, to 
značí jedno – konec sezony a letní přestávku. Místní fotbalový tým zdárně dokončil 
druhou sezonu, a již pomalu začíná vyhlížet začátek té třetí, do které jsme již podali při-
hlášku. V právě skončené sezoně jsme celkově obsadili 13. místo, což představuje zlepšení 
oproti naší první sezoně. Ke zlepšení došlo ve všech ohledech, v počtu bodů, vstřelených  
i obdržených branek a také, troufám si tvrdit, i v předvedených výkonech. Průběh jarní 
části opět dále blíže popíše trenér týmu – Radek Dvořáček ml.
 V letní pauze nás kromě přípravy na další sezonu čeká řada brigád. Je v plánu posunutí 
příčky mezi rozhlasovou kabinou a kabinou rozhodčích a následná reorganizace těchto 
prostor za účelem lepší obslužnosti. Naši pozornost si dále získají i lavičky, na kterých 
budeme pokračovat ve výměně sedacích ploch. Obecní stavební komisi byl přednesen návrh 
na možnou budoucí úpravu prostor bývalé hospody na kabinách, které nejsou aktuálně 
v nejlepší kondici. Tuto iniciativu si z naší strany vzali za svou Martin Husák společně 
s  Břetislavem Šulcem, z  jejichž návrhu by se  mělo vycházet při zpracování projektové 
dokumentace. Zkrátka, nenudíme se ani mimo trávník. A teď zase zpět ke sportovní stránce.
 
Výsledky jarních zápasů SR 2024/2025 – dohrávka podzimní části

Voděrady – Lysice  0:0 (poločas 0:0) 
Lysice – Boskovice-Letovice C  2:0 (0:0) 
 
Výsledky jarních zápasů SR 2024/2025 – nadstavba o 9. až 17. místo

Adamov – Lysice  6:0 (5:0)
Lysice – Sloup  4:1 (0:1)
Lažánky – Lysice  1:3 (0:1)
Lysice – Bořitov B  1:3 (1:1)
FSA Kras – Lysice  2:2 (1:0)
Lysice – Adamov   0:0 (0:0)
Sloup – Lysice  1:0 (0:0)
Lysice – Lažánky  7:1 (2:0)
Bořitov B – Lysice   3:6 (2:3)
Lysice – FSA Kras  0:1 (0:1)
 
Zhodnocení druhé půle sezony od trenéra Radka Dvořáčka ml.
 Proběhla dobrá zimní příprava, která byla dlouhá a náročná. Úkol byl jasný, chtěli jsme 
přetavit tuto dřinu v dobré výsledky a hezké umístění. To se nám dařilo hlavně v dohrávce 
podzimu, kdy jsme v úvodu remizovali s týmem Voděrad (0:0) a poté plně bodovali s týmem 
Boskovic (2:0). Pomocí byl i jednodenní přestup Tomáše Hájka, který doplnil kádr skrze 
zranění. Podílel se na jedné asistenci a dal i konečný gól. Tímto bych chtěl poděkovat i týmu 
Drnovic, který nám vyšel v tomto případě vstříc a Toma uvolnil. 
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 Poté následoval přechod do druhé části sezony, kdy se spojovaly týmy z A a B skupiny. 
První zápas jsme vlivem tlaku, karetního trestu a hlavně i zranění prohráli v Adamově (0:6). 
Bohužel v Adamově musela zasahovat i záchránářská služba skrze zlomeninu bércových 
kostí Roberta Kováře, který musel na akutní operaci. 
 Možná, že i díky této porážce a hlavně zranění našeho „Robinha“ jsme se opět namoti-
vovali do plného režimu a dřiny, kterou jsme postupnými výsledky začali zúročovat. Velký 
vliv na to měla i téměř kompletní účast na trénincích (průměrně 12 lidí) a obrovská pod-
pora domácího publika, kdy na naše zápasy chodilo přes 150 lidí, a dokonce vzniklo naše 
novodobé Lysické Ultras. Tito mladíci dodávali skvělou atmosféru pravidelně a díky tomu 
přišly i krásné výsledky v podobě výher se Sloupem (4:1), Lažánkami (7:1) nebo Bořitovem 
venku (6:3). V posledním kole jsme měli dokonce možnost završit sezonu na pomyslném 
třetím místě v nadstavbové skupině, to se nám bohužel nepovedlo, jelikož tým Krasu nad 
námi zvítězil s velkým štěstím a velmi těsně (0:1).
 Závěrem tuto sezonu hodnotím jako úspěšnou. Za dva roky jsme náš fotbal posunuli na 
úplně jinou úroveň, hlavně co se vyhraných zápasů a bodů týče (sezona 2024 – 9 bodů cel-
kem, sezona 2025 – 24 bodů plus 3 anulované body – výhra s Opatovicemi 3:2).
 Tímto děkuji všem mým hráčům za to, jak moc na sobě dřeli a nepřestali makat, i když 
se něco nedařilo, jste borci! Velký dík patří i našemu týmu z kiosku, který vždy zajistil 
kvalitní občerstvení a to nejen na našich zápasech, ale i na akcích Žijeme Hrou. Dále pak 
panu Klevetovi za skvělou údržbu hřiště a hlavně našim fanouškům v čele s Ultras za ob-
rovskou podporu, bez Vás všech by to prostě nešlo! 

Společná fotka týmu s Lysickými UltrasSpolečná fotka týmu s Lysickými Ultras
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 V následujících dnech bude zasloužený odpočinek a poté započne letní příprava na novou 
sezonu. Těšit se můžete na přátelská utkání a možná i na nějaké nové tváře. Nová sezona by 
měla začít pravděpodobně v neděli 10. srpna, bližší informace poskytneme, jakmile budou 
známy, postřednictvím tradičních kanálů – naší facebookové stránky a obecního rozhlasu. 
 Sportu zdar!! S přáním hezkého léta za Fotbalový oddíl TJ Sokol Lysice

Radek Dvořáček a Zdeněk Trávníček

Žijeme Hrou
 Obrovský úspěch! Starší a mladší žáci Žijeme Hrou vyhráli své soutěže. Budeme hrát 
nejvyšší jihomoravskou žákovskou soutěž!
 Poprvé v jedenáctileté historii našeho mládežnického klubu Žijeme Hrou budeme 
hrát nejvyšší krajskou soutěž v žákovských kategoriích! Naši starší a mladší žáci suve-
rénním způsobem ovládli sezónu 2024/2025.
 Děkujeme všem našim hráčům ročníku 2010, 2011, 2012, 2013, kteří se na tomto úspěchu 
podíleli. Obrovské díky patří rodičům, kteří kluky na jejich sportovní cestě podporují!
 Děkujeme za skvěle odvedenou práci hlavním trenérům Jirkovi Vorlickému mladšímu 
a Martinu Pavlovi. Nejen Jirkovi a Martinovi patří poděkování, ale i jejich asistentům  
a trenérům žákovských B týmů, kteří nám neskutečně pomáhají.
 V neděli 8. 6. jsme zakončili v Lysicích sezónu posledním zápasem proti Medlánkám. 
V deštivém dopoledni jsme parádními výkony podtrhli úspěšný fotbalový rok a z rukou 
předsedy JMKFS JUDr. Vladimíra Kristýna oba týmy převzaly pohár pro vítěze soutěží. 
Oba žákovské týmy tak mohly slavit vítězný double.

Tým s fanoušky po domácí výhřeTým s fanoušky po domácí výhře
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 Díky trpělivé a koncepční práci s dětmi v našem regionu se podařilo nabudovat ši-
rokou základnu plnou talentovaných mladých fotbalistů. Počtově i kvalitativně nám na 
sebe navazují ročníky hráčů 2010–2018. Od nové sezóny budou naší mládežnickou vlajkovou 
lodí žákovské týmy Žijeme Hrou v nejvyšší krajské soutěži.

František Tenora – člen výboru Žijeme Hrou

 „Děkujeme Vám kluci za skvělou práci a vzornou reprezentaci. Užijte si chvíle slávy, 
mnoha vašim předchůdcům se to nepovedlo dotáhnout do konce. A i když to byli šikovní 
hráči, tak ten pohár nad hlavu nezvedli. Máte celý fotbalový život před sebou, tak si ho hýčkej-
te a chtějte dosáhnout na co nejvyšší cíle. Poděkování patří i trenérům a samozřejmě Vašim 
rodičům, kteří Vás podporují a fandí Vám. Ještě jednou velký dík všem.“

Jiří Vorlický ml. – trenér starších žáků

 „Kluci zkrátka celou sezonu ukazují, že první místo jim patří právem, a nyní je jasné, že 
náš náskok v tabulce je 11 bodů. Velké poděkování – hráčům, rodičům, všem činovníkům 
klubu a fanouškům. Takový úspěch patří celému klubu Žijeme Hrou.“

Martin Pavel – trenér mladších žáků

 „Máme za sebou fantastickou sezónu. V mladších žácích jsme za celý soutěžní ročník jen 
4x bodově zaváhali (4 remízy) a celou soutěž prošli bez porážky. Celkový bodový zisk 70 bodů 
se skóre 182:31 patří k mimořádným počinům. Jak už jsem zmínil dříve, nadstandardní vý-
sledky našich mládežnických týmů nejsou záležitostí jen aktuálního období. Vděčíme za ně 
dlouhodobé systematické práci mnoha let a obrovskému množství hodin, které jednotliví 
hráči věnovali a věnují tréninku. Poděkování za skvělou reprezentaci patří nejenom hráčům, 
ale také rodičům, kteří své děti podporují. Všichni už se těšíme na výzvu v podobě nejvyšší 
krajské soutěže.“

Starší a mladší žáci Žijeme Hrou vyhráli své soutěžeStarší a mladší žáci Žijeme Hrou vyhráli své soutěže
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Krajská soutěž JMKFS (A) – starší žáci 2024–2025

KLUB Z V R P SKÓRE B
1. Žijeme Hrou 26 22 1 3 150:12 67
2. FC Svratka Brno B 26 18 2 6 92:37 56
3. SK Slatina 26 16 6 4 99:23 54
4. SK Šlapanice 26 17 3 6 79:29 54
5. FC Dosta Bystrc B 26 14 3 9 60:40 45
6. FK Znojmo 26 13 5 8 91:81 44
7. FC Sparta Brno B 26 13 1 12 95:64 40
8. FC Boskovice-Letovice B 26 11 3 12 43:66 36
9. FC Soběšice 26 8 6 12 59:83 30

10. Bílovice/Obřany 26 7 8 11 41:47 29
11. FC Moravský Krumlov 26 7 6 13 60:52 27
12. RDR Akademie 26 7 1 18 48:109 22
13. FC Medlánky 26 3 1 22 31:169 10
14. FKM Kahan 26 2 2 22 22:158 8

Krajská soutěž JMKFS (A) – mladší žáci 2024–2025

KLUB Z V R P SKÓRE B
1. Žijeme Hrou 26 22 4 0 182:31 70
2. FC Sparta Brno B 26 19 1 6 112:52 58
3. FC Svratka Brno B 26 18 3 5 97:30 57
4. Bílovice/Obřany 26 16 3 7 96:37 51
5. FK Znojmo 26 15 3 8 128:50 48
6. SK Šlapanice 26 14 3 9 83:53 45
7. SK Slatina 26 14 2 10 74:59 44
8. FC Moravský Krumlov 26 13 3 10 82:63 42
9. RDR Akademie 26 12 0 14 66:82 36

10. FC Medlánky 26 10 4 12 59:88 34
11. FC Boskovice-Letovice B 26 5 1 20 29:132 16
12. FC Dosta Bystrc B 26 4 2 20 48:163 14
13. FKM Kahan 26 2 3 21 26:119 9
14. FC Soběšice 26 2 0 24 29:152 6
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Žáci Žijeme Hrou společně s trenéry navštívili Euro 21 na Slovensku
 Ve čtvrtek 12. června uspořádal náš fotbalový klub Žijeme Hrou autobusový zájezd na 
Euro 21 na Slovensko. Pro kategorii žáků jsme tak připravili na závěr sezóny opravdový 
fotbalový „bonbónek“. Úvodní zápas českých fotbalistů na „malém Euru“ Česko – Anglie, 
který se hrál na stadionu Dunajské Stredy. Součástí zájezdu byla také návštěva místního 
Thermalparku, kde jsme se na večerní zápas dokonale naladili.
 Ač čeští fotbalisté do 21 let v prvním utkání na letošním evropském šampionátu pod-
lehli obhájcům z Anglie 1:3, tak to byl pro všechny parádní fotbalový zážitek. Naši žáci si 
užili nejen samotný fotbalový zápas, ale celý doprovodný program, včetně povzbuzová-
ní českých fanoušků ve městě před zápasem. Atmosféra Eura 21 všechny doslova pohltila.

 I přes závěr sezóny mladší žáci neodpočívají. 
 V Těšanech ovládli Bisoncup
 V nedělním slunečném odpoledni, vybízejícím spíše k návštěvě koupaliště, odehráli 
mladší žáci Bisoncup kategorie U13. Ve fotbalovém areálu v Těšanech předvedli hráči Žije-
me Hrou velkou fotbalovost, kterou se prezentují po celou sezónu.
 „Dominantním výkonem po celou dobu turnaje jsme si zaslouženě došli pro vítězství  
v turnaji a zlaté medaile. Naše výkony po odehrané základní skupině gradovaly v semifinále 
a finále. Play-off Bisoncupu jsme tak odehráli velmi soustředěně. Ve velkém teple síly rychle 
ubývaly. Fyzicky jsme však byli velmi dobře připraveni, abychom zvládli odehrát celý turnaj 
naplno. Ostatně jak po celou sezónu,“ zhodnotil trenér ml. žáků Martin Pavel.
  V turnaji jsme se postupně utkali s následujícími soupeři: Prosiměřice, Moravan Led-
nice, Start Brno, Šanov a ve finále Lamač Bratislava. Za mladší žáky ŽH v Těšanech na- 
stoupili: Šulc J. (GK), Studýnka J., Hořínek M., Ostrejš S., Hruška O., Borek Š., Bárta D.,  
Mosler M., Burkoň E., Crhák S., Lepka O., Burkoň M.

Žijeme Hrou na Euru 21 v Dunajské Stredě Žijeme Hrou na Euru 21 v Dunajské Stredě 
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 Fotbalová sezóna přípravek ŽH finišuje a máme zde pár posledních 
 fotbalových bonbónků
 V sobotu 14. června proběhl už 11. ročník turnaje „O pohár starosty městyse Lysice“. 
100 fotbalistů ve věku 7–11 let si užilo v nádherném letním počasí parádní turnaj! Děku- 
jeme týmům AFK Letovice, TJ Hradec nad Svitavou, TJ Tatran Bohunice, FC Olešnice  
a domácím týmům Žijeme Hrou za skvělé předvedené výkony!
 V neděli 15. června sehrály v Kunštátě týmy ŽH U7 a U8 přátelské utkání proti Fotba-
lové škole Třebíč U7 a U8. Dva kluby, které vyznávají velmi podobnou filozofii výchovy 
dětí, a vypadá to, že o budoucí fotbalové talenty zde nebude nouze. Parádní fotbalové do-
poledne. Děkujeme FŠ Třebíč za skvělý sparing a určitě brzy zopakujeme.

Mladší žáci ovládli BisoncupMladší žáci ovládli Bisoncup

O pohár starosty městyse LysiceO pohár starosty městyse Lysice
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Zakončení sezóny přípravek Žijeme Hrou 
 Středeční zakončení fotbalové sezóny předpřípravek, mladších a starších přípravek  
Žijeme Hrou v Lysicích přineslo očekávaná utkání mezi rodiči a dětmi. Obzvláště musíme 
smeknout před velkým počtem našich maminek, které se toho vůbec nebály a závěrečný 
fotbálek daly s námi. 
 Po sportovní části přišla ta společenská. Nejdříve jsme se loučili s hráči ročníku 2014, 
které symbolicky předáváme do kategorie našich mladších žáků. Nepochybujeme o tom, že 
se všem čtrnáctkám bude dařit a fotbalově zase o kus rozkvetou. 
 Po té již přišla řada na opékání buřtů v naprosto pohodové červnové atmosféře. 

Zakončení sezóny přípravekZakončení sezóny přípravek
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Komise pro sport a volný čas
 Vážení spoluobčané, dovoluji si Vás i tentokrát oslovit pár řádky prostřednictvím  
Lysického zpravodaje.
 Čtvrtou květnovou neděli bylo v bezvadně na sezonu připraveném areálu lysického 
letního kina rušno. Naše komise zorganizovala již třetí ročník akce s názvem „Běh lysic- 
kou oborou“ pro všechny věkové kategorie, včetně doprovodného programu. Stejně jako 
v  loňském roce bylo startovné nastaveno jako dobrovolné, s  tím, že výtěžek poputuje  
do Nadačního fondu Martiny Čumové. Dobré věci tedy z letošních běhů poslouží částka 
4.562 Kč. Sportovní úroveň všech dílčích běhů byla opět na vysoké úrovni a to s hlasitou 
podporou přihlížejících. 
 I letos se nám podařilo do kina dostat více než zajímavého hosta, když pozvání přijala 
naše bývalá úspěšná atletická běžkyně Ludmila Formanová, která některé z vybraných běhů 
odstartovala a závěrem společně se starostou městyse Pavlem Dvořáčkem předala sportov-
cům ocenění v podobě medailí a diplomů. 
 Chci poděkovat všem, co se na organizaci tohoto sportovního klání podíleli, především 
členům Komise pro sport a volný čas, dále členům SDH za poskytnutí skvělého občerst- 
vení, holkám z Lysického Jablíčka za malování na obličej, mediálnímu partnerovi akce – 
časopisu My Face, a v neposlední řadě městysy Lysice za finanční podporu. Vše nasvědču-
je vytvářející se tradici, a tedy tomu, že v roce 2026 proběhne ročník další.
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Kompletní fotoalbum z běhů naleznete na webových stránkách městyse Lysice  
v panelu Fotogalerie.
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Foto: Plakát běhy

Kalendář akcí v Lysicích – akce plánované do konce druhého čtvrtletí

Kdy:  čtvrtek 27. 3. od 17hod
Co: Beseda s Mgr. Věrou Rudolfovou
Kde: Knihovna Lysice
Kdo: Knihovna Lysice

Kdy:  sobota 29. 3.
Co: Ukliďme Česko, ukliďme Lysice
Kde: sraz ve 14:00 před hasičskou zbrojnicí
Kdo: SDH Lysice, Skauti Lysice a Městys Lysice

Kdy:  sobota 12. 4.
Co: Jarní Swap oblečení
Kde: Centrum Jablíčko
Kdo: Lysické Jablíčko

Kdy:  sobota 12. 4.  
Co: 2. repríza divadelního představení „Proč muži neposlouchají a ženy neumí číst“ 
spojená s Večerem dobré pohody
Kde: Hotel Lysice
Kdo: KLYH Lysice

Kdy:  sobota 19. 4. 
Co: Výlov Počáku
Kde: nádrž Horní náměstí Lysice
Kdo: Rybáři Lysice 

Kdy:  středa 30. 4.
Co: Pálení čarodějnic
Kde: Letní kino Lysice
Kdo: SDH Lysice, Lysické Jablíčko. Letní kino Lysice 

Kdy:  neděle 11. 5.  
Co: Oslava svátku matek
Kde: Kostel svatého Petra a Pavla Lysice
Kdo: Hospodářská a vzdělávací besídka Lysice

Kdy:  sobota 24. 5. 

Kdy:  pátek 27. 6. 
Co: Lyrock na zámku 
 – předpouťová veselice
Kde: Státní zámek Lysice
Kdo: Lyrock a Státní zámek Lysice

Kdy:  sobota 12. 7. 
Co: Posezení s harmonikou
Kde: Beraník Lysice
Kdo: Český svaz zahrádkářů, 
 základní organizace Lysice

Kdy:  sobota 19. 7. 
Co: Koncert folkové skupiny 
 Marien 
Kde: areál letního kina
Kdo: Ladislav Horňanský

Kdy:  sobota 26. 7.
Co: Turnaj v malé kopané 
Kde:  areál hřiště Lysice – Oulehla
Kdo: Oddíl malé kopané 
 TJ Sokol Lysice

Kdy:  sobota 26. 7. 
Co: Veselá harmonika
Kde: farní dvůr
Kdo: Hospodářská a vzdělávací 
 besídka Lysice

Kdy:  neděle 3. 8. 
Co: Chovatelé dětem 
Kde: farní dvůr
Kdo: Český svaz chovatelů, 
 základní organizace Lysice

Kdy:  pátek 29. 8. 
Co: Noční rybářské závody
Kde: obecní rybník „Badalky“
Kdo: Rybáři Lysice

Kdy:  sobota 30. 8.
Co: 7. ročník Beach turnaj 
 „O švestkový pohár“
Kde: volejbalové hřiště 
 na lysickém koupališti
Kdo: Spolek volejbal Lysice, 
 Roman Opluštil

Kdy: neděle 31. 8. 
Co: Žehnání aktovek
Kde: Kostel svatého Petra a Pavla
 farní dvůr Lysice
Kdo: Římskokatolická farnost Lysice 

Kdy: neděle 31. 8.
Co: Hasičské závody „O putovní 
 pohár rady městyse Lysice“
Kde: fotbalové hřiště Oulehla
Kdo: Sbor dobrovolných hasičů Lysice

Kdy: neděle 21. 9. 
Co: Cyklozávody
Kde: lysická obora
Kdo: Lysické Jablíčko

Kdy:  sobota 27. 9.
Co: Košt slivovice
Kde: Beraník Lysice
Kdo: Český svaz zahrádkářů, 
 základní organizace Lysice

 Kalendář akcí v Lysicích plánované na třetí čtvrtletí
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 Opět připomenu, že všechny akce jsou do seznamu na webových stránkách našeho 
městyse průběžně doplňovány, případně prováděna jejich termínová korekce. Neberte 
prosím termíny akcí zcela závazně, protože může dojít z různých důvodů k přesunu – pře-
devším při nepřízni počasí. Proto si před návštěvou konkrétní akce termín konání ověřte.
 Pokud bude kdokoli chtít do seznamu jakoukoliv veřejně přístupnou akci doplnit či 
změnit nějakou informaci, zašle svůj požadavek na e-mailovou adresu: podatelna@mestys.
lysice.cz.
 S přáním příjemně a ve zdraví stráveného léta

  Břetislav Šulc, za Komisi pro sport a volný čas
 

Skauti Lysice
 Za naše skautské jaro by se rozhodně hodila vyzdvihnout cesta Roverského kmene 
Catuli do Londýna. V květnu jsme se vydali na svou první zahraniční akci. 8. května jsme 
z pražského letiště odletěli do Londýna. Hlavním cílem našeho výletu bylo držet čestnou 
stráž u pomníku československých letců RAF na hřbitově Brookwood. V návaznosti na to 
nás velkoryse ubytovala česká ambasáda, která byla spolupořadatelem akce. 
 První den po příletu jsme celý věnovali prozkoumávání Londýna. Prošli jsme Hyde Park, 
viděli Big Ben, Tower Bridge a mnoho dalšího. 

Před pomníkem československých letcůPřed pomníkem československých letců
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 Druhý den nás čekala prohlídka Westminster Abbey, spojená s krátký pietním aktem, 
a program v místní škole pro české děti. Asi hodinu jsme si s dětmi povídali a hráli různé 
hry a nakonec jsme si s nimi zazpívali i několik českých písniček. Čas strávený s nimi jsme 
si velice užili a jsme rádi, že jsme měli možnost děti poznat. Zbytek druhého dne se nesl ve 
stejném duchu jako celý první den – toulky po Londýně. 
 Nejvýznamnější den pro nás byla neděle 11. 5. Po ranní mši ve Wimbledonu jsme se 
odebrali na hřbitov Brookwood, kde jsme měli za úkol držet čestnou stráž u pomníku čes-
koslovenských letců RAF u příležitosti pietního aktu k osmdesátiletému výročí konce 
války. Pro všechny z nás bylo držení čestné stráže velkou zkušeností. Po skončení ceremo-
nie jsme měli možnost se setkat s pamětníky a zůstat na milé občerstvení. 
 Po velkém zážitku z Brookwoodu byl čas odletět domů. Jsme rádi, že jsme mohli repre-
zentovat české skauty i obec Lysice v zahraničí. 
 Pro fotky a ještě více detailů z naší cesty stojí za zhlédnutí náš instagram-@catuli_lysice

 Za oddíl Catuli Stella Kopalová a Aneta Šafránková

NABÍDKA 
SOCIÁLNÍ SLUŽBY 

PRO SENIORY
Donáška obědů z kuchyně ZEAS a. s. Lysice

1 oběd = 100 Kč + 20 Kč donáška
výběr ze dvou jídel

DÁLE HLEDÁME 
BRIGÁDNÍKA/BRIGÁDNICI 

NA TYTO POZICE
– rozvoz obědů

– úklid knihovny
– úklid zdravotního střediska

Kontakt: 
Alena Kyrczová, tel. 516 472 210, 724 189 210 

e-mail: pokladna@mestys.lysice.cz
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NÁVRHY  NÁBYTKU A INTERIÉRŮ
737 678 435
manak@maniac.cz
www.maniac.cz
Dle domluvy konzultace Lysice, Brněnská 412
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TALKSHOW
Martiny Viktorie Kopecké

DENÍK FARÁRKY

Sál Hotelu Lysice
14. 10. 2025 od 18:00 

VSTUPNÉ: 200 Kč (předprodej), 250 Kč (na místě)
PŘEDPRODEJ VSTUPENEK:                                   www.ticketlive.cz, Drogerie Fojt Lysice, Informační kanceláře Blansko a Boskovice                               


